
Protokół Nr XX/2012 

z XX sesji Rady Gminy Bolimów, która odbyła się  

w dniu 27 kwietnia 2012 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bolimowie 

 

 Otwarcie obrad                   –  godz. 12.00 

 Zakończenie obrad              – godz.  13.30 

 Ustawowa liczba radnych              – 15-tu 

 Liczba radnych obecnych               – 15-tu 

 

W sesji uczestniczyli radni według załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1). 
 

Radna spóźniona Magdalena Stokowska na XX sesji Rady Gminy obecna od punktu 9. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
 

- Wójt Gminy Bolimów – Stanisław Linart 

- Sekretarz Gminy – Andrzej Czarnota 

- Skarbnik Gminy – Krystyna Pilaszek 

- Wiceprezes Zarządu Gminnego OSP Bolimów – Zbigniew Roter 

- sołtysi gminy Bolimów  

- dyrektorzy szkół z terenu gminy Bolimów 

   - Dyr. Gimnazjum w Bolimowie – Agnieszka Osicka 

   - Dyr. Szkoły Podstawowej w Bolimowie – Małgorzata Ciężarek 

- pracownicy Urzędu Gminy i kierownicy jednostek organizacyjnych: 

- Kierownik Referatu Gospodarki, Rozwoju Gospodarczego i Promocji – Wioletta           

Grebelska 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bolimowie – Janina Werle 

- Dyr. Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół – Barbara Skrzos 

- Kierownik Obsługi Gospodarki Komunalnej – Jacek Paprocki 

- Dyr. Gminnego Ośrodka Kultury w Bolimowie –Irena Śmigiera - Milewska  

- przedstawiciele lokalnej prasy -  „Nowy Łowiczanin” – Aneta Marat 

        
(załącznik nr 2 – lista sołtysów, załącznik nr 3 – lista osób zaproszonych) 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie uczestników i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Omówienie i przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Bolimów, która odbyła się w dniu 23 marca  

2012 roku. 

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2011 rok. 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2011 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2012 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na 2012 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Bolimów zadań  

z zakresu administracji rządowej dotyczącego utrzymania grobów i cmentarzy wojennych  

na terenie Gminy Bolimów.  
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10. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Bolimów. 

11. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami Rady Gminy. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

 

Ad. pkt 1  

 Przewodniczący Rady Gminy Janusz Łukawski o godz. 12.00 otworzył XX sesję Rady 

Gminy Bolimów, powitał obecnych na sesji: radnych, Wójta, Sekretarza oraz Skarbnika 

Gminy, Wiceprezesa Zarządu Gminnego OSP Bolimów – Zbigniewa Rotera , dyrektorów 

szkół, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów. Na podstawie listy obecności (zał. nr 1) 

stwierdził, że w sesji uczestniczy aktualnie 14-tu radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

Gminy wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał.  

 

Ad. pkt 2  

 Przewodniczący Rady Gminy Janusz Łukawski, przedstawił porządek obrad, który 

radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. W przeprowadzonym głosowaniu  

za przyjęciem porządku sesji, radni obecni w liczbie 14, opowiedzieli się jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 3 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Łukawski poinformował, że protokół  

z XIX sesji Rady Gminy z dnia 23 kwietnia 2012 roku był wyłożony do wglądu na sali obrad  

i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. W związku z powyższym zapytał,  

czy radni chcieliby wnieść uwagi lub zastrzeżenia do protokołu.  

Uwag do protokołu nie wniesiono. W przeprowadzonym głosowaniu za przyjęciem 

protokołu z poprzedniej sesji, radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 4  

W przedmiotowym punkcie Dyr. GZEAS – Barbara Skrzos przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2011. 

Poinformowała, że na plan przeciwdziałania alkoholizmowi zaplanowano 46.685,00 zł, 

wykonano 41.368,00 zł, co stanowi 90,55 % realizacji z przeznaczeniem na: 

- świadczenia społeczne – 9.000,00 zł, 

- wynagrodzenia bezosobowe – 8.830,00 zł, 

- zakup materiałów biurowych i wyposażenia – 3.095,00 zł, 

- zakup usług pozostałych (finansowanie kolonii letnich, spotkań autorskich, spektakli 

profilaktycznych i muzycznych dla dzieci i młodzieży, opłaty sądowe, zakup znaczków 

pocztowych) – 20.186,00 zł, 

- podróże służbowe krajowe – 22,00 zł, 

- różne opłaty i składki – 235,00 zł.  

Natomiast na plan zwalczania narkomanii zaplanowano 4.190,00 zł, wykonano 

4.094,00zł, co stanowi 97,71 % realizacji z przeznaczeniem na: 

- wynagrodzenia bezosobowe – 1.890,00 zł, 

- zakup materiałów biurowych i wyposażenia – 1.464,00 zł, 

- zakup usług pozostałych (spektakle profilaktyczne dla uczniów gimnazjum, finansowanie 

biletów na lodowisko) – 740,00 zł.  
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W wyniku głosowania radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali sprawozdanie. 

(Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2011 rok stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

Ad. pkt 5  
 Sekretarz Andrzej Czarnota przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2011 rok. Poinformował o wydatkach poniesionych przez Gminny 

Klub Sportowy „RAWKA” i celu wykorzystania otrzymanej dotacji: 

- organizacja zawodów na terenie Gminy Bolimów – koszt całkowity 17.440,59 zł, w tym  

z dotacji 11.903,32 zł; 

- organizacja zwodów poza terenem Gminy Bolimów – koszt całkowity – 11.507,37 zł,  

w tym z dotacji 9.440,83 zł; 

- ubezpieczenie zdrowotne uczestników – koszt całkowity – 3.600,00 zł, w tym z dotacji 

3.600,00 zł 

- badania lekarskie pracowników – koszt całkowity – 2.400,00 zł,, w tym z dotacji 0,00 zł; 

- opłata instruktorów – koszt całkowity – 14.386,00 zł, w tym z dotacji – 14.386,00 zł; 

- opłaty manipulacyjne – koszt całkowity – 1.194,00 zł, w tym z dotacji – 823,00 zł; 

- zakup sprzętu sportowego – koszt całkowity – 10.867,00 zł; w tym z dotacji 8.867,00 zł. 

W wyniku głosowania radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali sprawozdanie. 

(Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2011 rok stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

Ad. pkt 6 

Skarbnik Krystyna Pilaszek wyjaśniła, że w związku z aktualizacją kosztorysu 

inwestorskiego dotyczącego budowy parkingu w miejscowości Bolimów oraz koniecznością 

wykonania badań geologicznych przy opracowywaniu dokumentacji kanalizacji sanitarnej dla 

miejscowości Ziemiary, wnosi się zmiany w budżecie gminy na 2012 rok polegające na: 

- zwiększenie o kwotę 7.103,40 zł - na budowę parkingu w Bolimowie, 

- zwiększenie o kwotę 20.000,00 zł — na opracowanie dokumentacji sieci kanalizacyjnej  

w miejscowości Ziemiary.  

Zwiększenie kwot w powyższych inwestycjach powstało w wyniku oszczędności 27.103,40 zł 

na realizacji zadania przebudowy drogi gminnej w miejscowości Ziąbki. Wobec powyższego 

zmiany w budżecie dotyczą wykazu zadań inwestycyjnych na 2012 rok . 

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Janusz Łukawski 

odczytał uchwałę, którą w wyniku głosowania radni przyjęli 14 głosami „za” tj. jednogłośnie. 

 (Uchwała Nr XX/102/2012 Rady Gminy Bolimów w sprawie zmiany w budżecie gminy  

na 2012 rok stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. pkt 7 

 Sekretarz Gminy Andrzej Czarnota poinformował, że w dniu 15.03.2011 r.  

z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy dla nienazwanej drogi wewnętrznej odchodzącej  

w kierunku północno-zachodnim od ulicy Łowickiej (działka nr 8/3) wystąpili właściciele 

działek przylegających do tej nieruchomości. Wnioskodawcy zaproponowali nazwanie drogi 

ulicą Dębową. Przedmiotowa droga zaliczana jest do wewnętrznych i w całości stanowi 

własność Gminy Bolimów. Nadanie nazwy powyższej drodze jest uzasadnione, ze względu 

na konieczność ustalenia numeracji porządkowej. 
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Przewodniczący Rady Janusz Łukawski odczytał uchwałę, którą w wyniku głosowania 

radni przyjęli 14 głosami „za” tj. jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XX/103/2012 Rady Gminy Bolimów w sprawie nadania drodze wewnętrznej 

nazwy ulicy stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. pkt 8 

Wyjaśnień udzieliła Kierownik Referatu GRGiP – Wioletta Grebelska informując,  

że w związku z zawiadomieniem o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczącego 

legalności uchwały Nr XIX/101/2012 Rady Gminy Bolimów z dnia 23 marca 2012 r.  

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na 2012 rok, w którym zastrzeżenia organu budzą postanowienia Rozdziału I., 

uzasadniając, iż dokonano powtórzenia definicji ustawowych: zwierząt bezdomnych, 

schroniska dla zwierząt, zwierząt wolno żyjący oraz zawarcia definicji kotów wolno żyjących. 

Wobec powyższego usunięto z rozdziału wskazane pojęcia. Natomiast treść programu  

w pozostałym zakresie nie uległa zmianie. 

Przewodniczący Rady Janusz Łukawski odczytał uchwałę, którą w wyniku głosowania 

radni przyjęli 14 głosami „za” tj. jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XX/104/2012 Rady Gminy Bolimów w sprawie zmiany Programu opieki  

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 2012 rok stanowi 

załącznik do protokołu). 

 
Na salę obrad weszła spóźniona radna Magdalena Stokowska, w związku z tym ustawowy 

skład Rady Gminy wynosi 15 osób. 

 

Ad. pkt 9 

Kierownik Referatu GRGiP – Wioletta Grebelska wyjaśniła, że podjęcie uchwały 

pozwoli na podpisanie porozumienia dotyczącego przejęcia zadań z zakresu administracji 

rządowej zawartego z Wojewodą Łódzkim. Wojewoda w drodze takiego porozumienia 

powierza jednostce samorządu terytorialnego obowiązek utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych z jednoczesnym przekazaniem odpowiednich funduszy. W przypadku Gminy 

Bolimów przekazana zostanie kwota 9.000 zł, która będzie przeznaczona na uporządkowanie 

terenu cmentarza wojennego z I wojny światowej w miejscowości Humin.  

Przewodniczący Rady Janusz Łukawski odczytał uchwałę, którą w wyniku głosowania 

radni przyjęli 15 głosami „za” tj. jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XX/105/2012 Rady Gminy Bolimów w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie 

przez Gminę Bolimów zadań z zakresu administracji rządowej dotyczącego utrzymania 

grobów i cmentarzy wojennych na terenie Gminy Bolimów stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. pkt 10 

 Kierownik GOPS – Janina Werle wyjaśniła, że w związku ze zmianą ustawy  

o pomocy społecznej oraz ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych  

ze środków publicznych, która wprowadza obowiązek przygotowania przez gminę, powiat  

i samorząd województwa ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej 

sytuacji społecznej i demograficznej. Organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego 

przedstawia co roku do dnia 30 kwietnia odpowiednio radzie gminy, a natomiast do dnia  

30 czerwca sejmikowi województwa łódzkiego. Przygotowanie oceny jest podstawą  

do planowania budżetu na rok następny.  
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Następnie Kierownik GOPS – Janina Werle przedstawiła przygotowaną ocenę 

zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Bolimów. 

(Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Bolimów stanowi załącznik  

do protokołu). 

 

Ad. pkt 11 

W przedmiotowym punkcie radni zapoznali się z informacją na temat działalności  

za okres od 23 marca 2012 r. do 27 kwietnia 2012 r. 

Kierownik Wioletta Grebelska wymieniła zadania zrealizowane w Referacie Gospodarki, 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji: 

- zakończono prace związane z przebudową drogi w miejscowości Ziąbki, wartość 

wykonanej inwestycji 519.041,44 zł, w tym z dotacji 155.712,43 zł + 3.000 zł (dotacja 

Starostwa Powiatowego w Skierniewicach) oraz wkład własny 360.329,01 zł; 

- wyłoniono wykonawcę na budowę zbiornika wyrównawczego w stacji uzdatniania wody 

w Bolimowie, termin wykonania wyznaczono na dzień 29 czerwca 2012 r., wartość 

inwestycji 236.024,77 zł; 

- ogłoszony został przetarg na budowę ogólnodostępnego parkingu w miejscowości 

Bolimów; 

- 13 kwietnia 2012 r. w Domu Ludowym odbyło się spotkanie informacyjne dotyczące 

ubiegania się przez osoby fizyczne dofinansowania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów 

zawierających azbest (eternit) oraz budowę przydomowych oczyszczalni ścieków; 

- Gminny Ośrodek Kultury w Bolimowie oraz OSP Bolimów otrzymali dofinansowanie  

z Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi w kwocie 35.000 zł. na organizację  

„II Międzynarodowego Festiwalu Rzemiosła Dawnego w Bolimowie”; 

- przekazany został teren przy kompleksie sportowym na budowę placu zabaw w ramach 

wygranego konkursu „100 placów zabaw na 100 lat NIVEA”. 

 

Kierownik Janina Werle poinformowała, iż w ramach działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej: 

- 2 kwietnia 2012 r. – zespół interdyscyplinarny zakończył interwencję w środowisku,  

ze względu na zgłoszenie przemocy w rodzinie nad którą dalszą opiekę i pomoc przejął 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej; 

- 24 kwietnia 2012 r. – podpisano aneks do umowy na dofinansowanie projektu 

systemowego „Możesz wszystko, jeśli tylko chcesz” na rok 2012, wyłoniono 8 osobową 

grupę bezrobotnych z 12 zgłoszonych; 

- przygotowano oraz wysłano „Ocenę zasobów pomocy społecznej” do Ministerstwa Pracy 

i Polityki Społecznej w Warszawie, która zastąpić ma dotychczas przygotowywany przez 

jednostki samorządu terytorialnego „Bilans potrzeb pomocy społecznej”. 

 

Kierownik Obsługi Gospodarki Komunalnej – Jacek Paprocki omówił zadania 

zrealizowane w ramach działalności Sekcji Obsługi Urzędu Gminy: 

- usuwano awarie na przepompowniach ścieków spowodowane przelotnymi burzami; 

- prowadzone są spisy liczników wody na terenie gminy i w miarę potrzeby wymieniane są 

wodomierze oraz na bieżąco trwają odbiory przyłączy kanalizacyjnych; 

- planowana jest naprawa stanu nawierzchni dróg w miejscowości Józefów, Wola 

Szydłowiecka oraz skrzyżowanie na tzw. „Krasnowie”; 

- trwają prace porządkowe oraz wycinanie zakrzaczeń przy Szkole Podstawowej  

w Huminie. 

 

http://www.bolimow.bipst.pl/get_file.php?id=6117&save=1
http://www.bolimow.bipst.pl/get_file.php?id=6117&save=1
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Informację na temat działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Bolimowie przedstawiła 

Dyrektor Irena Śmigiera-Milewska: 

- 24 kwietnia 2012 r. – spotkanie uczniów 5 i 6 klas szkół podstawowych oraz gimnazjum  

z Romanem Pankiewiczem autorem książki „Islandia – trzeci żywioł”; 

- 25 kwietnia 2012 r. – otwarcie wystawy pt. "Bolimowski rynek - wizję architektoniczne",  

prace wykonane przez studentów Wydziału Architektury Politechniki Warszawskiej; 

- 27 kwietnia 2012 r. – odbyło się przesłuchanie uczestników zgłoszonych przez szkoły  

do gminnych eliminacji XXXII Małego Konkursu Recytatorskiego, równocześnie 

zakwalifikowano laureatów do udziału w konkursie powiatowym; 

- rozpoczęto cykl płatnych warsztatów z papieroplastyki dla zorganizowanych grup z poza 

terenu naszej gminy; 

- rozstrzygnięto konkursy na wykonanie pisanki oraz  palmy wielkanocnej. 

 

Wójt Gminy Stanisław Linart poinformował, iż w ramach bieżącej działalności: 

- 30 marca 2012 r. – udział w zebraniu reaktywującym Mazowieckie Stowarzyszenie 

Przedsiębiorczości i Ekorozwoju, które zostało założone w czasach województwa 

skierniewickiego; 

- 31 marca 2012 r. – udział w „Dniach Otwartych” w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Bolimowie; 

- 3 kwietnia 2012 r. – spotkanie z komendantem Komendy Miejskiej Policji  

w Skierniewicach oraz kierownikiem Posterunku Policji w Bolimowie dotyczące 

restrukturyzacji; 

- 13 kwietnia 2012 r. – spotkanie z mieszkańcami oraz z przedstawicielami Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi dotyczące ubiegania się 

przez osoby fizyczne dofinansowania na usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów 

zawierających azbest (eternit) oraz budowę przydomowych oczyszczalni ścieków; 

- 18 kwietnia 2012 r. –  udział w spotkaniu wójtów z powiatu skierniewickiego, 

brzezińskiego oraz rawskiego z poseł na sejm Krystyną Ozgą; 

- 19 kwietnia 2012 r. - spotkanie z przedstawicielami firmy Mostostal S.A. dotyczące 

odwodnienia terenów przylegających do budowanej autostrady A-2 na terenie gminy 

Bolimów. 

 

Ad. pkt 12 

 Wójt Stanisław Linart w odniesieniu do tematu z poprzedniej sesji Rady Gminy 

dotyczącego słupów telekomunikacyjnych stojących wzdłuż drogi powiatowej  

w miejscowościach Podsokołów, Sokołów, Jasionna odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie 

znalazł alternatywnego rozwiązania tego problemu. Właściciele linii telekomunikacyjnej nie 

chcą podjąć modernizacji w związku z małą ilością abonentów, korzystających z usług.  

 Natomiast w kwestii postawionych słupków geodezyjnych na prywatnych gruntach  

w miejscowości Ziemiary, które wydzielają przyszłą ścieżkę rowerową wzdłuż drogi 

wojewódzkiej Nr 705 na odcinku Bolimów – Skierniewice, Sekretarz Andrzej Czarnota 

odczytał pismo Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi z dnia 19 kwietnia 2012 r. (Pismo 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi znak: UD-8013.67.32.2012 stanowi załącznik  

do protokołu).  
  Następnie zapoznał obecnych z pismem PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. Centrum 

Kolei Dużych Prędkości dotyczących przebiegu linii KDP na terenie gminy Bolimów. 

(Pismo PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. Centrum Kolei Dużych Prędkości w Warszawie 

znak: IYZ1d-0815-POIiŚ 7.1-26-55a/12 z dnia 30 kwietnia 2012 r. stanowi załącznik  

do protokołu) 
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 W ramach interpelacji radna Marianna Strożek zapytała: 

- o możliwość zorganizowania spotkania roboczego radnych oraz sołtysów z posłami 

działającymi na naszym terenie tj. z poseł Krystyną Ozgą, z poseł Dorotą Rutkowską oraz  

z posłem Dariuszem Seligą; 

- na jakim etapie są przygotowana dotyczące utworzenia Spółdzielni Socjalnej na terenie 

gminy; 

- czy są konkretne plany na zagospodarowanie budynku po byłej Szkołę Podstawowej  

w Kurabce. 

Na zapytania Wójt Stanisław Linart odpowiedział: 

- brak jest jakichkolwiek przeciwwskazań na zorganizowanie spotkania z posłami, jeśli 

istnieje taka potrzeba ze strony radnych i sołtysów; 

- budynkiem nadal zainteresowana jest firma, która chce utworzyć na naszym terenie Dom 

Spokojnej Starości. W świetle przepisów, samorząd gminny musi dysponować 

mieszkaniami socjalnymi, na dzień dzisiejszy jest ich brak, dlatego alternatywnym 

rozwiązaniem byłoby piętro zagospodarować na lokale mieszkalne oraz socjalne, 

natomiast parter wykorzystać na utworzenie świetlicy wiejskiej dla mieszkańców wsi 

Kurabka; 

 Kierownik GOPS – Janina Werle wyjaśniła, że do utworzenia spółdzielni socjalnej 

potrzebne są osoby bezrobotne, w tym celu zostały rozpropagowane wśród mieszkańców 

gminy informacje o poszukiwaniu chętnych osób, jednak zgłosiły się 2 osoby  

z 5 potrzebnych i związku z tym  nie została utworzona powyższa spółdzielnia. 

 

Ad. pkt 13 

 W sprawach różnych i wolnych wnioskach głos zabrali: 

- sołtys Henryka Pikulska zapytała o możliwość wykonania oświetlenia ulicznego na drodze 

relacji Kolonia Bolimowska – Wieś – Joachimów Mogiły. 

 Wójt Stanisław Linart odpowiedział, że w roku bieżącym brak jest zaplanowanych 

środków na wykonanie nowego oświetlenia ulicznego, jednak istnieje możliwość 

wyodrębnienia ich w przyszłym budżecie. 

- sołtys Jan Muszyński poruszył sprawę konieczności odwodnienia rowów przy drodze  

w kierunku stacji PKP oraz oznakowania miejscowości Jasionna tzw. „Parcel” i „Zatorze”; 

- sołtys Jan Adamczyk poinformował o poruszających się ciężarówkach z dużym ładunkiem 

po drodze gminnej w miejscowości Józefów, które przekraczają dozwolony tonaż; 

- sołtys Piotr Dylewski zapytał czy istnieje możliwość usunięcia drzew w długości rowu  

na odcinku Wola Szydłowiecka – Kolonia Bolimowska - Wieś, w którym bobry zrobiły 

tamy z drzew i gałęzi powodując blokadę przepływu wody do rzeki Rawki. 

 Kierownik Referatu GRGiP – Wioletta Grebelska odpowiedziała, że bobry  

jak i robione przez nich żeremie są ściśle pod ochroną, więc o wyrażenie zgody na ich 

usunięcie trzeba zgłosić się do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Łodzi.  

 

Ad. pkt. 14 

Wobec zrealizowanego porządku sesji, Przewodniczący Rady Gminy Janusz 

Łukawski podziękował za udział w obradach i o godzinie 13.30 dokonał zamknięcia XX sesji 

Rady Gminy Bolimów. 

Przewodniczący Rady Gminy 

     /-/ Janusz Łukawski 

 

Protokół sporz.: 

Paulina Mońka                     

                       


